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شصتمین شهردار تهران
 این هفته مشخص می شود

اصولگرایان
بهبهشتنمیروند!

راه باریکی برای ورود اصولگرایان به شورای شهر 
باز شده بود. ممکن بود شورای شهر، محسن هاشمی 
که به باور بسیاری معقول ترین گزینه برای تصدی 
پست شهرداری پایتخت است را برای این مسئولیت 
انتخاب کند و با توجه به رفتن او و خالی شدن یک 
صندلی در شورای شهر، مهدی چمران به عنوان 
یک اصولگرا وارد شورای شهر شود اما شورای شهر 
در جلسه رأی به 13 کاندیدای شهرداری تهران به 

محسن هاشمی تنها هشت رأی داد و درنهایت...

روزنامه نگار گاردین فاش کرد

ایران  اینترنشنال 
انگیزه قتل خاشقجی

آیا با ارز دیجیتال می توان تحریم ها را دور زد؟

رونق ارزهای دیجیتال 
در بستر تحریم
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وعده های انتخاباتی دموکرات ها 
 عملی می شود؟
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امام جمعه تهران با بیان اینکه ما توقع داریم 
مسئولین ما قوانین ذلت بار را تعقیب نکنند گفت: 

FATF و امثال آن ادامه کاپیتولاسیون است.
به گزارش ایســنا، حجت الاســام کاظم 
صدیقی، در خطبه های سیاسی این هفته نماز 
جمعه تهران گفت: این چه وضعی است؟ آیا خون 
شهدا، حضور امام زمان )عج( که خلوت و جلوت 

شما را می بیند را فراموش کردید؟
وی در ارتباط با مراسم راهپیمایی اربعین ۹۷ 
نیز گفت: چه عظمت و دربه دری عاشقانه ای. یک 
اجتماع خودجوش که رنگ معجزه دارد ایجاد 
شده است؛ عشق اســت که چنین معجزه ای را 
درست می کند. این دلدادگی عشق حسین)ع( 
است. ببینید چه عظمتی مقابل مادی گرایی و 

جلوه های شیطانی ایجاد شد.
صدیقی با اشاره به ارتباط عظمت راهپیمایی 
اربعین و شکست اندیشــه های سیاسی غربی 
گفت: این حضور مردم هم باعث شکست افکار 
لیبرالیســتی و هم مادی گرایی است. برکاتی 
دارد اربعین که مقابله با افــکار مادی گرایانه از 

جمله آن است.
خطیب این هفته نمــاز جمعه تهران با بیان 
اینکه »اربعین مانور وحدت است«، گفت: اربعین 
مایه وحدت بین ایران و عراق است که همیشه 
دنیای سلطه تخم نفاق میان آنان می پاشند. اگر 
ایمان ما کامل شود دل ها به هم نزدیک می شود. 
دل بردن از غیر شــیعیان و غیر مسلمانان هم از 
برکات این مراســم بود. ببینید چه قدر از غیر 
مســلمانان وارد این مراسم شدند، مسیحیانی 
که آمده بودند و اسقفی که در این مراسم شرکت 

کرده بودند از معجزه این مراسم است.
وی سپس گفت: این مراسم مقابله با جنگ 
نرم و شبکه های جهنمی اجتماعی که این همه 
جوانان را به الحاد و فساد و فحشا دعوت می کنند، 

بوده است.
صدیقی ابراز عقیده کرد: عشق حسین است 
که همه ما را جمع کرد. این جمع بدون بخشنامه 
و دخالت حکومت ها نشان داد که حکومت ها با 
همه تشکل هایشان در مقابل  حرکت خالص 

دینی  شکست خورده هستند و از بین خواهند 
رفت.

وی همچنین گفت: از بــرکات این اجتماع 
عظیم، ترسیم جامعه آرمانی است که اسام وعده 
داده است. در این مراسم هیچ کس طلبکار نیست. 

همه بدهکار امام حسین)ع( هستند.
خطیب این هفته نماز جمعه تهران سپس 
تصریح کرد: از مسئولین توقع داریم از الان برای  
سال بعد حاضر شوند. آنچه در مرز برای زائرین 
عاشق ما بر سر مسئله ارز پیش آوردند جالب و 

زیبا نبود، باید فکری می کردند.
وی اظهار کرد: این دولت از اول وعده داده بود 
ارزش پول ملی را بالا ببرد. اما تنها نقطه ای که مایه 
رنجش زائرین شد موضوع ارز بود. اصل مسئله ارز 
هم به صورت امر ناپسند باقی مانده است و برای 
مردم و تجار ما مایه ناراحتی است. باید نسبت به 
زائرین تاش می شد تا آنجا اذیت نمی شدند. شما 
که زیر پرچم جمهوری اسامی هستید و هرچه 
دارید از محرم و صفر است از الان برای سال های 

آینده برنامه ریزی کنید.
صدیقی در بخش دیگری از خطبه های این 
هفته نماز جمعه با اشاره به اتفاقات تاریخی که 
در روز 13 آبان اتفاق افتاده است، گفت: این روز 
تجدید خاطره دو اتفاق تاسف آمیز و یک واقعه 
افتخارانگیز است. خاطره اول سالروز تبعید امام 
خمینی بر سر موضوع کاپیتولاسیون است. ما 
توقع داریم مسئولین ما قوانین ذلت بار را تعقیب 
نکنند. FATF و امثال آن ادامه کاپیتولاسیون 
است. از فرمایشات رهبر معظم انقاب بیاموزند 
و عبرت بگیرند که فرمودند از این طرح هایی که 
در اتاق فکر استعمار پخته می شود، بپرهیزید. از 
شورای محترم نگهبان که در این رابطه هم توقع 
مردم، انقابیون و استقال مردم را در نظر گرفتند، 
تشــکر می کنیم. عوض اینکه دیگران را راضی 

کنیم،  از ظرفیت های داخلی استفاده کنیم.
صدیقی گفت: مسئله 13 آبان همیشه برای ما 
ابعاد سیاسی اجتماعی دارد. اما امسال که امریکا 
با تحریم کاه بر سر ملت خود و دنیا گذاشته یک 
موضوع دیگر است. شما )آمریکا( فکر می کنید 

تحریم لولو اســت، اما شرکت های دانش بنیان 
پهبادها، پیشرفت پزشکی و امثال آن از برکات 

تحریم بوده است.
وی افزود: حضرت  آقا از مسائل گذشته امریکا، 
که امریکا از کی با ما در جنگ بوده است و از هیچ 
خیانتی در این 40 ساله دست بردار نبوده است، 

صحبت کرده اند.
صدیقی ســپس به تبیین حمات نظامی و 
تبلیغاتی امریکا طی 40 سال عمر انقاب اسامی 
پرداخت و گفت: اینها همیشه مقابل ما بودند اما 
در این رویارویی برنده اصلی مردم ایران و انقاب 
اســامی ما بوده اند. امروز اقتدار نظامی دفاعی 
و نفوذ منطقه ای ما با 40 سال قبل قابل مقایسه 
نیست؛ اما امریکا در همه این ابعاد در حال افول 
اســت. امریکا در دیپلماســی عمومی در حال 
شکست خوردن اســت. ملت خودشان و ملت 
ایران نفرتشان نســبت به دولت آنان روزافزون 

است.
وی خاطرنشــان کرد: حضرت  آقا به جوانان 
دو پیــام دادند: یکی بصیرت مقابل دشــمن و 

دیگری تقوا.
صدیقی در مورد محکومیت شیخ سلمان در 
بحرین نیز گفت: این اتفاق یک برگ محکومیت 

در پرونده بحرین است.
خطیب نماز جمعه این هفته تهران با اشاره 
به آیات قرآن کریم با اشاره به گناهانی که بنده 
را از نعمت های الهی دور می کنــد،  اظهار کرد: 
اولین آن ظلم اســت؛ ظلم به مردم گسست از 
خدا است. دومین گناهی که باعث زوال نعمت 
می شود این است که مردم فرهنگ خیر، عبادت، 
حضور در پایگاه هــای علمی-عبادی و ولایی را 
ترک کنند. افرادی که دستشــان به خیر بوده و 
حالا دستشان به خیر نمی رود هم شامل همین 
موضوع می شــوند. آدم باید نسبت به این همه 
نعمت، امنیت و فضای قرآنی_الهی قدرشناس 

باشد.
 وی همچنین خاطرنشــان کــرد که فرد 
مسلمان باید در کنار افکار دنیوی به فکر آخرت 

خویش باشد.

خبر
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تماشــاگران امــروزِ ورزشــگاه آزادی 
 بیشــتر از هــر چیــزی، از تیم شــان یــک 
»گل زودهنگام« می خواهند اما تجربه نشان می دهد 
زود به گل رســیدن، تنها راهکار تیــم برانکو برای 
رقم زدن یک نتیجه رویایی نیست. پسران پرفسور 
همواره به لحاظ بدنی در فرم ایده آلی قرار داشته اند و 
تاثیر این موضوع، همیشه در نیمه های دوم بازی این 
تیم مشخص می شود. این تیم آماده حتی در صورت 
تساوی بدون گل نیمه اول مسابقه امروز، در نیمه دوم 
فرصت کافی برای ضربه زدن بــه حریف را خواهد 
داشت. حتی اگر روی مهره های تعویضی اش حساب 
چندانی باز نکند.  پرسپولیسِ برانکو قابلیت های فنی 
انجام کارهای بزرگ را دارد اما بزرگ ترین رمز موفقیت 
این تیم زیر نظر مردِ کــروات، قدرت بدنی بازیکنان 
است. برانکو بیشتر از هر چیزی، به بدنسازی جدی و 

اصولی در پیش فصل اهمیت می دهد و هر ...

درباره ویژگی خاص تیم برانکو 
برای امیدوار ماندن به فینال 

پرسپـولیس
تیــمی بـرای 
نیمه  های دوم


